

HLM TAKAFUL LEGACY

Help Protect Your Loved Ones –
Now and In the Future

The most important thing is taking care of your family

HLM Takaful Legacy provides the much-needed financial support for your loved ones at a time when they need it the most.

If something happens to you, would your family be able to financially sustain?

Confronted with this situation, many Malaysian families experience significant financial burden when their primary breadwinner passes away.

HLM Takaful Legacy provides you a full family takaful protection as well as help deliver a well-planned coverage for your loved ones.



Helps your loved ones pay for outstanding bills or loans



Provides financial support for your loved ones so that they can maintain their lifestyle



Pay for your children's education



Helps your loved ones pay for final (funeral) expenses



Helps to take care of your elderly parents



Tailor-made Solutions:

You can combine your protection and savings by selecting the maturity benefit based on your Takaful needs.

6 MAIN BENEFITS TO GET COVERED WITH HLMTAKAFUL LEGACY



Protect Your Loved Ones and Yourself

If you suffer TPD (prior to age 65 years old), the Sum Covered will be paid to you which can be used for long term nursing care, medical bills, rehabilitation costs and other expenses. Likewise, if death occurs, the Sum Covered will be paid to your family.



Limited Pay Contribution

You pay only for 2, 5, 8 or 10 years and will be covered up to 80 years old (age next birthday).



Level Contribution

We provide you the flexibility to keep your contribution payments the same each year throughout the payment term.

**Please refer more details on FEES & CHARGES.*



Sum Covered Based on Your Needs

You can select the Sum Covered based on your needs and affordability starting from RM250,000.



Optional Maturity Benefit

We will pay the full total contribution paid to us when your plan matures at the expiry age of 80 years old (age next birthday) if you have selected this benefit.



High Non-Medical Limit

You can get covered up to RM2 million without having to go for a medical checkup

¹ Depending on your age and health condition.



VALUE ADDED SERVICES

Badal Hajj (RM7,000²)

Performing an obligatory Hajj (Pilgrimage to Mecca) on behalf of Muslim customers who are unable to perform Hajj by themselves due to sickness, old age or death.

Qurban (RM750)

Carrying out Qurban Ibadah on behalf of Muslim customers during Eid-al-Adha inclusive of purchasing and slaughtering livestock such as goat, sheep, cattle or camel.

Waqf (RM500)

A voluntary, permanent, irrevocable dedication of a portion of one's wealth for religious or charitable purposes.

In the event that the above services cannot be carried out due to unavailability of the service by the service provider or the amount for the services exceeds the Takaful benefit payable, the services will be void and we shall pay the full Takaful benefit amount.

² Subject to change as per the amount charged by the last available or current service provider.

KNOW MORE ABOUT HLM TAKAFUL LEGACY

How easy is it to participate?

Main Person	When you can apply?	When the cover ends?
Certificate Holder	18 and above (age next birthday)	-
Person Covered	Between 30 days to 55 years old (age next birthday)	Cover ends at 80 years old (age next birthday)

How much is the Sum Covered you can purchase?

Minimum Sum Covered is RM250,000.

Maximum – subject to underwriting.

FEES & CHARGES

1. Wakalah Fee

Wakalah Fee is our administration fee that is deducted from the contributions to pay for the management expenses and direct distribution costs, including commission. The percentage of Wakalah Fee differs by contribution term and certificate year as shown below:

HLM Takaful Legacy - Protection

Contribution Term	Certificate Year									
	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
10 Years	76%	29%	22%	19%	16%	16%	9%	9%	9%	9%
8 Years	69%	25%	19%	17%	14%	14%	9%	9%	0%	0%
5 Years	66%	21%	17%	15%	14%	0%	0%	0%	0%	0%
2 Years	59%	17%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%

HLM Takaful Legacy - Protection & Savings

Contribution Term	Certificate Year									
	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
10 Years	69%	22%	19%	12%	12%	12%	12%	12%	12%	12%
8 Years	65%	20%	17%	12%	12%	12%	12%	11%	0%	0%
5 Years	65%	19%	17%	11%	11%	0%	0%	0%	0%	0%
2 Years	58%	15%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%

2. Tabarru'³

A pre-determined Tabarru' based on the contribution payment term and certificate year will be deducted from the contribution. The Tabarru' rates are non-level and are not guaranteed. The amount of Tabarru' is equivalent to the contribution less Wakalah Fee.

3. Surrender Charge³

The following surrender charge is applicable for all the contribution term offered under this plan:

Certificate Year	% of Cash Surrender Value
1-3	30%
4-8	25%
9-24	15%
25 onwards	0%

³ We reserve the right to revise the fees and charges by giving the Participant 90 days written notice prior to the next certificate anniversary.

FREQUENTLY ASKED QUESTIONS

1. What is 'Takaful'?

The term 'Takaful' refers to a scheme based on brotherhood, solidarity and mutual assistance which provides for mutual financial aid and assistance to the participants in case of need whereby the participants mutually agree to contribute for that purpose. Each participant agrees to contribute on the basis of Tabarru' (donation) which is pooled together to provide benefits in the event of misfortune suffered by any of its participants.

2. Can you tell me more about the funds under HLM Takaful Legacy?

There is only one fund under this product, namely the Participants' Risk Fund (PRF). The contribution paid after deducting the Wakalah Fee will flow into the PRF as Tabarru' to provide for the Takaful benefits under this product. All Takaful benefits i.e. Death Benefit, TPD and Maturity Benefit (if any) are payable from the PRF. Any surplus from the PRF will be distributed in a ratio of 50:50 between the Takaful operator (based on Ju'alah principle) and the eligible participants.

3. Is there an option to get covered via a hassle-free submission?

Yes, on a campaign basis, we will be offering a hassle-free submission which will be announced from time to time under the product HLM Takaful Legacy Plus. No health questions will be asked but you need to declare that the Person Covered:

- Is mentally alert and capable of answering questions during the interview (only applicable for age 5 and above); and
- Is currently not admitted to Intensive Care Unit (ICU), Critical Care Unit (CCU), High Dependency Unit (HDU), or bedridden; and
- Is not currently suffering from Total and Permanent Disability.

Important note:

HLM Takaful Legacy Plus is similar to HLM Takaful Legacy except that in the event of Death or TPD caused by other than Accident in the 1st and 2nd certificate year, the benefit payable shall be limited to the total contributions paid. The HLM Takaful Legacy Plus is only offered during campaign period.

4. Are there riders attached to HLM Takaful Legacy?

There are no riders attachable to HLM Takaful Legacy.

5. How long should I pay the contribution and options of payment mode available under HLM Takaful Legacy?

It depends on the contribution term that you have chosen, i.e. 2 years, 5 years, 8 years or 10 years term. Contributions are payable according to your selected payment mode: annually, half-yearly, quarterly and monthly.

Please refer to the Product Disclosure Sheet (PDS) and Benefit Illustration (BI) for the contribution amount. You can also refer to the bank personnel for more information.

6. What are the reasons for benefits to be not paid under HLM Takaful Legacy?

- a. The Death Benefit is not payable for death resulting directly or indirectly from suicide within twelve (12) months from the commencement date of the certificate.
- b. The Total & Permanent Disability (TPD) Benefit is not payable in respect of any condition/injury/event which is directly or indirectly caused by self-inflicted injury while sane or insane, under the influence of any alcohol, narcotics or drugs, private aviation activities, military service, war, acts of terrorism and criminal, dangerous sports and activities and the like.

Note: This list is non-exhaustive. Please refer to the Takaful certificate for the full list of exclusions.

7. What happens if I terminate my certificate early?

You may surrender your certificate by returning the certificate to Hong Leong MSIG Takaful Berhad with a written notice signed by you. The cash surrender value from the PRF (if any) less surrender charge will be payable. You will lose the benefits under your certificate and the amount payable to you may be less than the total contributions that you have paid.

8. Is the contribution paid for HLM Takaful Legacy eligible for income tax relief?

Yes. You may qualify for a personal tax relief for the contributions paid under "Life Insurance/Takaful" up to RM3,000, subject to the final decision of the Inland Revenue Board of Malaysia.

Please refer to the Product Disclosure Sheet (PDS) for the product details or the bank's personnel for more information.

IMPORTANT NOTES

1. This brochure provides a summary of the main features of the Takaful plan and is not to be construed as a Takaful certificate. You should read the Product Disclosure Sheet and Benefit Illustration for more information and the Takaful certificate for the complete terms and conditions of this Takaful plan.
2. You should satisfy yourself that this Takaful plan will best serve your needs and that the contribution payable under the Takaful plan is an amount you can afford.
3. You should provide us with sufficient and accurate information so that appropriate advice and suitability of Takaful plan to meet your needs and circumstances can be given to you.
4. You may cancel your Takaful certificate by returning the Takaful certificate within a free-look period of 15 days after it has been delivered to you. The contribution that you have paid will be refunded to you, less any medical expenses which may have been incurred.
5. You are given a grace period of 30 days from the contribution payment due date. Non-payment of contribution after the grace period may lead to reduction or early termination of your coverage. Please refer to the Takaful certificate for more details.
6. Participating in a regular contribution Family Takaful certificate is a long-term commitment. It is not advisable to hold this plan for a short period of time in view of the high initial costs.
7. If you terminate your certificate in the early years, you may get back less than the amount you have contributed.
8. The Takaful certificate will not provide any payments from the PRF upon early termination of the certificate except for the cash surrender value less any surrender charges.
9. Should you require additional information about Family Takaful, please refer to the insuranceinfo booklet on "Family Takaful" at any of our branches, or visit www.hlmtakaful.com.my.
10. Hong Leong MSIG Takaful Berhad is a Takaful Operator licensed under the Islamic Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia.
11. Please refer to the Benefit Illustration for the annualized return.
12. The contributions that you pay contribute to both the savings and protection elements of the product, e.g. death benefits. If you are looking for financial products with savings element, you may wish to compare annualised returns of this takaful certificate with the effective returns of other investment alternatives.

For further information,
kindly contact our friendly HLM Takaful agent today!



Distributed by:

Hong Leong Bank Berhad 193401000023 (97141-X)
Hong Leong Islamic Bank Berhad 200501009144 (686191-W)

Menara Hong Leong Bank
No. 6, Jalan Damaniela,
Bukit Damansara,
50490 Kuala Lumpur.
Tel: 603-7626 8899
Email: hlonline@hbl.hongleong.com.my

Underwritten by:

Hong Leong MSIG Takaful Berhad 200601018337 (738090-M)
Hong Leong MSIG Takaful Berhad is a member of Perbadanan
Insurans Deposit Malaysia (PIDM).

For more information or any enquiries, please contact:

Head Office
Level 5, Tower B, PJ City Development,
No. 15A, Jalan 219, Section 51A,
46100 Petaling Jaya,
Selangor, Malaysia.
Tel: 03-7650 1800
Email: ReachUs@takaful.hongleong.com.my

www.hlmtakaful.com.my
Hong Leong MSIG Takaful Berhad
hlmtakaful

Perkara paling penting adalah melindungi keluarga anda

HLM Takaful Legacy menyediakan sokongan kewangan yang sangat diperlukan untuk kesayangan anda ketika mereka amat memerlukannya.

Sekiranya berlaku sesuatu terhadap anda, bagaimana kewangan keluarga anda mampu bertahan?

Dalam situasi ini, kebanyakan keluarga Malaysia mengalami bebanan kewangan apabila ketua keluarga mereka meninggal dunia.

HLM Takaful Legacy menyediakan perlindungan takaful keluarga secara menyeluruh serta membantu memberikan perlindungan terbaik untuk kesayangan anda.



Membantu kesayangan anda melunaskan bil atau pinjaman tertunggak



Menyediakan sokongan kewangan untuk kesayangan anda agar mereka boleh mengekalkan gaya hidup mereka



Membayar pendidikan anak-anak anda



Membantu kesayangan anda membayar perbelanjaan terakhir (pengebumian)



Membantu menjaga ibu bapa anda



Penyelesaian Suai-padan:

Anda boleh menggabungkan perlindungan dan simpanan anda dengan memilih manfaat kematangan berdasarkan keperluan Takaful anda.

6 MANFAAT UTAMA UNTUK ANDA PERLU DILINDUNGI DENGAN HLM TAKAFUL LEGACY



Melindungi Kesayangan Anda dan Diri Anda

Jika anda mengalami TPD (sebelum umur 65 tahun), Jumlah Perlindungan akan dibayar kepada anda yang mana boleh digunakan untuk penjagaan rawatan jangka masa panjang, bil perubatan, kos rehabilitasi dan perbelanjaan lain. Sebaliknya, jika berlaku kematian, Jumlah Perlindungan akan dibayar kepada keluarga anda.



Sumbangan Pembayaran Terhad

Anda hanya bayar 2, 5, 8 atau 10 tahun dan akan dilindungi sehingga umur 80 tahun (umur pada harijadi akan datang).



Sumbangan Tetap

Kami menyediakan fleksibiliti untuk menetapkan pembayaran sumbangan anda pada kadar yang sama setiap tahun sepanjang tempoh pembayaran.

**Untuk maklumat lanjut, sila rujuk YURAN & CAJ.*



Jumlah Perlindungan Berdasarkan Keperluan Anda

Anda boleh memilih Jumlah Perlindungan berdasarkan keperluan dan kemampuan anda bermula daripada RM250,000.



Manfaat Kematangan Pilihan

Kami akan membayar sepenuhnya sumbangan keseluruhan yang dibayar kepada kami apabila pelan anda matang pada umur luput iaitu 80 tahun (umur pada harijadi akan datang) sekiranya anda memilih manfaat ini.



Had Bukan-Perubatan Tinggi

Anda boleh dilindungi sehingga RM2 juta tanpa perlu membuat pemeriksaan perubatan

¹ Bergantung kepada umur dan keadaan kesihatan anda.



PERKHIDMATAN NILAI TAMBAHAN

Badal Haji (RM7,000²)

Melaksanakan rukun Haji di Mekah bagi pihak pelanggan Muslim yang tidak dapat melaksanakan Haji dengan sendirinya disebabkan penyakit, usia tua atau kematian.

Korban (RM750²)

Menjalankan ibadah Korban bagi pihak pelanggan Muslim semasa Aidil Adha termasuk pembelian dan penyembelihan binatang sembelihan seperti kambing, kambing biri-biri, lembu atau unta.

Wakaf (RM500)

Pemberian sebahagian daripada harta secara sukarela, kekal dan tidak boleh diubah untuk tujuan keagamaan atau kebajikan.

Sekiranya perkhidmatan di atas tidak dapat dijalankan atas sebab ketiadaan perkhidmatan oleh penyedia perkhidmatan atau jumlah perkhidmatan melebihi manfaat Takaful yang perlu dibayar, perkhidmatan tersebut akan terbatal dan kami akan membayar jumlah manfaat Takaful penuh.

² Tertakluk pada perubahan mengikut amaun yang dicaj oleh penyedia perkhidmatan terakhir yang tersedia atau terkini.

INFO LANJUT MENGENAI HLM TAKAFUL LEGACY

Bagaimana untuk menyertai dengan mudah?

Individu	Bilakah anda boleh memohon?	Bilakah perlindungan tamat?
Pemegang Sijil	18 dan ke atas (umur pada harijadi akan datang)	-
Orang Dilindungi	Di antara 30 hari hingga 55 tahun (umur pada harijadi akan datang)	Perlindungan tamat pada umur 80 tahun (umur pada harijadi berikutnya)

Berapa banyakkah Jumlah Perlindungan yang boleh anda beli? Jumlah Perlindungan minimum adalah RM250,000. Maksimum – tertakluk pada pengunderaitan.

YURAN & CAJ

1. Yuran Wakalah

Yuran Wakalah adalah yuran pentadbiran kami yang ditolak daripada sumbangan untuk membayar perbelanjaan pengurusan dan kos pengedaran langsung, termasuk komisen. Peratusan Yuran Wakalah berbeza dengan tempoh pembayaran sumbangan dan tahun sijil seperti yang ditunjukkan di bawah:

HLM Takaful Legacy - Perlindungan

Tempoh Sumbangan	Tahun Sijil									
	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
10 Tahun	76%	29%	22%	19%	16%	16%	9%	9%	9%	9%
8 Tahun	69%	25%	19%	17%	14%	14%	9%	9%	0%	0%
5 Tahun	66%	21%	17%	15%	14%	0%	0%	0%	0%	0%
2 Tahun	59%	17%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%

HLM Takaful Legacy - Perlindungan & Simpanan

Tempoh Sumbangan	Tahun Sijil									
	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
10 Tahun	69%	22%	19%	12%	12%	12%	12%	12%	12%	12%
8 Tahun	65%	20%	17%	12%	12%	12%	12%	11%	0%	0%
5 Tahun	65%	19%	17%	11%	11%	0%	0%	0%	0%	0%
2 Tahun	58%	15%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%

2. Tabarru'³

Tabarru' yang telah ditentukan berdasarkan tempoh pembayaran sumbangan dan tahun sijil akan ditolak daripada sumbangan. Kadar Tabarru' adalah tidak kekal pada tahap yang sama dan tidak dijamin. Jumlah Tabarru' adalah bersamaan dengan sumbangan ditolak Yuran Wakalah.

3. Caj Serahan³

Caj serahan berikut adalah terpakai bagi semua tempoh sumbangan yang ditawarkan di bawah pelan ini:

Tahun Sijil	% daripada Nilai Serahan Tunai
1-3	30%
4-8	25%
9-24	15%
25 berikutnya	0%

³ Kami berhak untuk menyemak semula yuran dan caj dengan memberi notis bertulis kepada Peserta 90 hari sebelum ulang tahun sijil berikutnya.

SOALAN LAZIM

1. Apakah maksud Takaful?

Istilah 'Takaful' merujuk kepada skim berdasarkan persaudaraan, perpaduan dan saling membantu yang menyediakan bantuan dan pertolongan kewangan kepada peserta-peserta sekiranya diperlukan di mana peserta-peserta bersetuju untuk menyumbang untuk tujuan tersebut. Setiap peserta bersetuju untuk menyumbang berdasarkan 'Tabarru' (derma) yang disatukan untuk memberi manfaat semasa berlakunya kejadian malang yang dialami oleh mana-mana peserta.

2. Bolehkah anda memberitahu saya dengan lebih lanjut mengenai dana di bawah HLM Takaful Legacy?

Hanya terdapat satu dana di bawah produk ini, iaitu Dana Risiko Peserta (PRF). Sumbangan yang telah dibayar selepas ditolak Yuran Wakalah akan disalurkan ke dalam PRF sebagai 'Tabarru' untuk menyediakan manfaat takaful di bawah produk ini. Semua manfaat Takaful seperti Manfaat Kematian, TPD dan Manfaat Kematangan (jika ada) akan dibayar daripada PRF. Sebarang lebih daripada PRF akan diagihkan dalam nisbah 50:50 di antara pengendali Takaful (berdasarkan prinsip 'Ju'alah) dan peserta yang layak.

3. Adakah terdapat pilihan untuk mendapat perlindungan melalui permohonan mudah?

Ya, melalui kempen, kami akan menawarkan permohonan mudah yang akan di beritahu dari masa ke masa di bawah produk HLM Takaful Legacy Plus. Tiada soalan kesihatan akan ditanya namun anda perlu mengisytiharkan bahawa Orang yang Dilindungi:

- Sihat secara mental dan mampu menjawab soalan ketika temuduga (hanya terpakai untuk umur 5 tahun dan ke atas); dan
- Bukan sedang dirawat di Unit Rawatan Rapi (ICU), Unit Rawatan Kritikal (CCU), Unit Rawatan Separa Rapi (HDU), atau terlantar sakit; dan
- Bukan sedang mengalami Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal.

Nota Penting:

HLM Takaful Legacy Plus adalah serupa dengan HLM Takaful Legacy kecuali sekiranya berlaku Kematian atau TPD yang disebabkan oleh perkara selain daripada Kemalangan pada tahun pertama dan kedua sijil, manfaat yang akan dibayar adalah terhad kepada jumlah sumbangan yang telah dibayar. HLM Takaful Legacy Plus hanya ditawarkan ketika sepanjang tempoh kempen sahaja.

4. Adakah terdapat rider untuk dilampirkan kepada HLM Takaful Legacy?

Tidak terdapat rider yang boleh dilampirkan kepada HLM Takaful Legacy.

5. Berapa lamakah saya perlu membayar sumbangan dan apakah pilihan cara pembayaran yang tersedia di bawah HLM Takaful Legacy?

Ia bergantung kepada tempoh sumbangan yang anda pilih, sama ada 2 tahun, 5 tahun, 8 tahun atau 10 tahun. Sumbangan akan dibayar mengikut cara pembayaran yang anda pilih: tahunan, separa tahunan, suku tahunan atau bulanan.

Sila rujuk Helaian Pendedahan Produk dan Ilustrasi Manfaat bagi amaun sumbangan dan maklumat atau kakitangan bank untuk maklumat lanjut.

6. Apakah sebab sekiranya manfaat tidak dibayar di bawah HLM Takaful Legacy?

- a. Manfaat Kematian tidak akan dibayar sekiranya kematian berpunca secara langsung atau tidak langsung daripada bunuh diri dalam tempoh dua belas (12) bulan daripada tarikh permulaan sijil.
- b. Manfaat TPD tidak akan dibayar sekiranya disebabkan secara langsung atau tidak langsung oleh kecederaan diri sendiri semasa siuman atau tidak siuman, rusuhan dan kekecohan awam, mogok atau kegiatan pengganas, peperangan, diisytiharkan atau tidak diisytiharkan, revolusi atau sebarang operasi perang.

Nota: Senarai ini tidak lengkap. Sila rujuk sijil Takaful untuk senarai lengkap pengecualian.

7. Apakah yang berlaku jika saya menamatkan sijil saya lebih awal?

Anda boleh menyerahkan sijil anda dengan mengembalikan sijil kepada Hong Leong MSIG Takaful Berhad berserta notis bertulis yang ditandatangani oleh anda. Nilai serahan tunai daripada PRF (jika ada) ditolak caj serahan akan dibayar. Anda akan kehilangan manfaat di bawah sijil anda dan amaun yang akan dibayar kepada anda mungkin kurang berbanding jumlah sumbangan yang telah anda bayar.

8. Adakah sumbangan yang dibayar untuk HLM Takaful Legacy layak untuk pelepasan cukai pendapatan?

Ya. Anda layak mendapat pelepasan cukai peribadi bagi sumbangan yang telah dibayar di bawah "Insurans Hayat/ Takaful" sehingga RM3,000, tertakluk pada keputusan muktamad Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia.

Sila rujuk Helaian Pendedahan Produk untuk maklumat produk atau kakitangan bank untuk maklumat lanjut.

NOTA PENTING

1. Risalah ini memberikan ringkasan tentang ciri-ciri utama produk ini dan tidak membentuk satu sijil Takaful. Anda hendaklah membaca Helaian Pendedahan Produk dan Ilustrasi Manfaat untuk maklumat tambahan dan sijil Takaful untuk terma dan syarat lengkap di bawah produk ini.
2. Anda harus berpuas hati bahawa pelan ini adalah yang terbaik untuk memenuhi keperluan anda dan sumbangan yang perlu dibayar di bawah sijil adalah dalam kemampuan anda.
3. Anda harus memberikan kami maklumat yang secukupnya dan tepat supaya nasihat dan kesesuaian pelan Takaful untuk memenuhi keperluan dan situasi anda dapat diberikan kepada anda.
4. Anda boleh membatalkan sijil anda dengan mengembalikan sijil dalam tempoh bertenang selama 15 hari selepas sijil telah dihantar kepada anda. Sumbangan yang telah anda bayar ditolak sebarang perbelanjaan perubatan akan dikembalikan kepada anda.
5. Anda diberi tempoh ihsan selama 30 hari dari tarikh akhir pembayaran sumbangan. Tidak membayar sumbangan selepas tempoh ihsan boleh menyebabkan pengurangan atau penamatan awal perlindungan anda. Sila rujuk sijil Takaful untuk maklumat lanjut.
6. Penyertaan dalam sijil Takaful Keluarga sumbangan berkala adalah suatu komitmen jangka panjang. Adalah tidak digalakkan untuk memegang pelan ini untuk tempoh masa yang singkat memandangkan kos permulaan yang tinggi.
7. Jika anda membatalkan sijil anda lebih awal, anda mungkin akan menerima amaun sedikit daripada yang telah disumbangkan.
8. Sijil Takaful ini tidak akan memberikan apa-apa bayaran daripada PRF apabila penamatan awal sijil kecuali nilai serahan tunai ditolak sebarang caj serahan.
9. Jika anda memerlukan maklumat tambahan tentang Takaful Keluarga, sila rujuk risalah insuranceinfo mengenai "Takaful Keluarga" di mana-mana cawangan kami, atau lawati www.hlmtakaful.com.my.
10. Hong Leong MSIG Takaful Berhad merupakan Pengendali Takaful yang dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan Islam 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia.
11. Sila rujuk kepada Ilustrasi Manfaat untuk pulangan tahunan.
12. Sumbangan yang anda bayar menyumbang kepada kedua-dua elemen simpanan dan perlindungan produk, contoh manfaat kematian. Jika anda sedang mencari produk kewangan dengan elemen simpanan, anda mungkin ingin membandingkan pulangan tahunan sijil takaful ini dengan pulangan efektif alternatif pelaburan lain.

Untuk maklumat lanjut,
sila hubungi ejen HLM Takaful yang mesra hari ini!



Diedarkan oleh:

Hong Leong Bank Berhad 193401000023 (97141-X)

Hong Leong Islamic Bank Berhad 200501009144 (686191-W)

Menara Hong Leong Bank

No. 6, Jalan Damaniela,

Bukit Damansara,

50490 Kuala Lumpur.

Tel: 603-7626 8899

E-mel: hlonline@hbl.hongleong.com.my

Diunderait oleh:

Hong Leong MSIG Takaful Berhad 200601018337 (738090-M)

Hong Leong MSIG Takaful Berhad merupakan ahli Perbadanan Insurans Deposit Malaysia (PIDM).

Untuk maklumat lanjut atau sebarang pertanyaan, sila hubungi:

Ibu Pejabat

Tingkat 5, Menara B, PJ City Development,

No. 15A, Jalan 219, Seksyen 51A,

46100 Petaling Jaya,

Selangor, Malaysia.

Tel: 03-7650 1800

Emel: ReachUs@takaful.hongleong.com.my

www.hlmtakaful.com.my

Hong Leong MSIG Takaful Berhad

hlmtakaful

保护家人是至关重要的任务

HLM Takaful Lega在您的至爱最需要的时刻，为他们提供最迫切需要的财务支持。

若您不幸发生事故，您的家人是否能持续维持原有的经济状况？

通常面对此情况，大多数大马家庭在家中支柱倒下时都背负沉重的经济负担。

HLM Takaful Lega为您提供全面的家庭伊斯兰保险保障，并协助您为至爱提供精心计规划的保障。



协助您的至爱付清账单或贷款



为您的至爱提供经济支援，让他们继续维持原有的生活方式



为您支付子女的教育费



协助您的至爱支付最后的(殡葬)费用



协助您照顾年迈的双亲



为您量身定制的解决方案：

您可按照本身的伊斯兰保险需求选择期满利益，将保障与储蓄融为一体。

参保HLM TAKAFUL LEGA的6大利益



守护您自己和您的至爱

若您在65岁之前不幸遭遇永久性终身全残(TPD)，我们将支付一笔保额予您，让您使用该笔金额缴付长期护理费、医疗账单、复健费用和其他开销。万一您不幸身故，您的家人将获得一笔保额。



限期缴付贡献金

您只需缴付为期2、5、8或10年的贡献金，即可享有保障至80岁(下一个生日年龄)。



均衡贡献金

我们为您提供缴费灵活性，让您在整个贡献金缴付期限内每年缴付相同的金额。

**请参阅费用与收费以获知更多详情。*



根据您的需求确定保额

以最低RM250,00的保额起，您可依据本身的需求和负担能力选择您的保额。



选择性期满利益

若您选择此项利益，那么当您的计划在年届80岁(下一个生日年龄)期满时，我们将支付您已付的贡献金总额予您。



无需体检的高保额保障

您可在无需进行体检¹的情况下享有高达两百万马币的保障。

¹ 取决于您的年龄和健康状况。



增值服务

代表他人进行朝觐 (RM7,000²)

代表穆斯林客户他人因疾病、年老或逝世而无法亲自前往麦加朝圣者履行朝觐义务。

宰牲献祭 (RM750)

在宰牲节履行“宰杀牲畜献祭真主”的宗教义务，包括代表穆斯林客户购买和宰杀山羊、绵羊、牛和骆驼等牲畜进行献祭。

宗教基金 (RM500)

基于宗教或慈善目的，永久性且不可撤销地自愿捐赠部分个人财富。

如果由于服务提供商无法提供服务，或者服务费用超过了可支付的伊斯兰保险利益金额，这些服务将被停止，我们将支付全部伊斯兰保险利益金额。

² 根据最近的或当前服务提供商所收取的费用而调整。

更深入了解HLMTAKAFUL LEGACY

参保简易？

主要参保人	何时可申请？	保障何时结束？
证书持有人	18岁以上 (下一个生日年龄)	-
投保人	30天至55岁之间 (下一个生日年龄)	保障至年届80岁为止 (下一个生日年龄)

您可参保多少保额？

最低保额为RM250,000

最高保额则取决于核保。

费用与收费

1. 代理费 (Wakalah)

代理费是我们的行政管理费。这笔扣除自贡献金的代理费用于支付管理费及直接分配费用，包括佣金。下表显示代理费的百分比，主要取决于贡献金缴付期限和证书周年：

HLM Takaful Legacy 保障

贡献金缴付期限	证书周年									
	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
10年	76%	29%	22%	19%	16%	16%	9%	9%	9%	9%
8年	69%	25%	19%	17%	14%	14%	9%	9%	0%	0%
5年	66%	21%	17%	15%	14%	0%	0%	0%	0%	0%
2年	59%	17%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%

HLM Takaful Legacy 保障与储蓄

贡献金缴付期限	证书周年									
	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
10年	69%	22%	19%	12%	12%	12%	12%	12%	12%	12%
8年	65%	20%	17%	12%	12%	12%	12%	11%	0%	0%
5年	65%	19%	17%	11%	11%	0%	0%	0%	0%	0%
2年	58%	15%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%	0%

2. 捐献金 (Tabarru)³

根据贡献金缴付期限和证书周年预定的捐献金 (Tabarru) 将从贡献金中扣除。捐献金费率不固定，而且不受保证。捐献金金额相等于贡献金减去代理费。

3. 退保费³

下列退保费适用于本计划下的所有贡献金缴付期限：

证书周年	退保现金值的百分比
1-3	30%
4-8	25%
9-24	15%
25年以上	0%

³ 我们有权调整费用和收费，惟需在下一个证书周年日之前发出90天书面通知予参与者。

常见问题

1. 什么是“伊斯兰保险”？

“伊斯兰保险”(Takaful)一词是指基于手足般团结、守望相助与合作原则的计划。本计划的参与者彼此同意为此目的做出贡献，为有需要的参与者提供互助经济支援与协助。每个参与者都同意以捐献金(Tabarru)的方式进行捐助，并将捐献金集合在一起，为遭遇不幸的参与者提供利益。

2. 可否告知更多有关HLM Takaful Legacy的基金详情？

本产品下唯一的基金名为“参与者风险基金”(PRF)。已付捐献金在扣除代理费(Wakalah)后将注入PRF作为捐献金(Tabarru)，以支付本产品提供的伊保利益。所有伊保利益，比如死亡利益、TPD和期满利益(如有)均由PRF支付。任何盈余将按50:50比例分配予伊斯兰保险营运者(以Ju'alah为原则)及符合条件的参与者。

3. 是否备有快速简易提交参保申请的选项？

是的，我们将不时公布专为HLM Takaful Legacy Plan设计的快速简易提交参保申请活动。在活动期间，您无需回答健康相关问题，但必需声明受保人：

- 在面谈过程中思维敏锐，并对问题对答如流(仅适用于5岁及以上者)；以及
- 目前无入住加强护理病房(ICU)、重症监护病房(CCU)、高依赖病房(HDU)或卧病在床；以及
- 目前无患上永久性终身全残(TPD)。

重要事项：

HLM Takaful Legacy Plan和HLM Takaful Legacy Plan致相同，唯一不同之处在于，一旦在第一及第二证书周年不幸因意外事故以外的原因遭遇死亡或TPD，我们将支付您已付的捐献金总额。HLM Takaful Legacy Plan在活动期间提供参保。

欲知更多有关本产品的详情，请参阅产品披露书(PDS)或咨询银行职员。

4. HLM Takaful Legacy是否具有附加保单？

HLM Takaful Legacy无任何附加保单。

5. 请问参保HLM Takaful Legacy需缴付多久捐献金，以及备有哪些付款方式选项？

它取决于您所选的捐献金缴付期限，分别是2年、5年、8年或10年。捐献金将根据您所选择的付款方式缴付，比如每年、每半年、每季度和每月缴付。

欲知捐献金的金额，请参阅产品披露书(PDS)和利益说明(B)。您亦可咨询银行职员以获知更多详情。

6. 在哪些情况下您不能享有HLM Takaful Legacy的利益支付？

- a. 证书生效日起的十二(12)个月内，因自杀直接或间接造成的死亡将不享有死亡利益。
- b. 任何因下列原因直接或间接造成的任何疾病/伤害/事故将不享有永久性终身全残(TPD)利益：无论在神志清醒或精神错乱下，在酒精、麻醉药或毒品的影响下自残受伤、参与私人飞行活动、军队服役、战争、恐怖主义活动和犯罪行为、危险性运动等。

备注：此列表未尽详尽。请参阅伊斯兰保险证书以获知完整的不受保事项列表。

7. 若要提前终止证书，请问该怎么做？

您可以将证书退还给Hong Leong MSIG Takaful Berhad并附上已签署的书面通知以终止您的证书。我们将支付来自PRF的退保价值(如有)，惟需扣除退保费用。一旦退保，您将丧失该证书下的各项利益，而且退还予您的款项可能低于您已缴付的捐献金总额。

8. 为HLM Takaful Legacy缴付的捐献金是否享有所得税减免？

是的。您为“寿险/伊斯兰保险”缴付的捐献金符合资格享有个人所得税减免，最高RM3,000取决于马来西亚内陆税收局的最终决定。

重要事项

1. 本手册仅简述伊斯兰保险计划的主要特点，不得被视为是伊斯兰保险证书。您应阅读产品披露书及利益说明以了解更多详情，并阅读伊斯兰保险证书以了解本伊斯兰保险计划的完整条款与条件。
2. 您应确保本伊斯兰保险计划符合您的需求，并有能力负担此计划下的应付贡献金。
3. 您应向我们提供充分及准确的资料，俾使我们依据您的需求和状况，为您提供适当的建议及合适的伊斯兰保险计划。
4. 您可在收到伊斯兰保险证书后的15天冷静期内将之退还，以取消您的伊斯兰保险证书。在此情况下，我们将退还您已缴付的贡献金，惟需扣除任何已付的体检费用。
5. 我们在缴付贡献金到期日起提供30天的宽限期。若宽限期结束后仍未缴付贡献金，将会导致您的保障提前被终止。请参阅伊斯兰保险证书以了解更多详情。
6. 参与定期缴付贡献金家庭伊斯兰保险证书是一项长期承诺。由于此计划的初期费用较高，建议您避免在短期内取消本计划。
7. 若您提前终止保险证书，您可获得的退款可能低于您已缴付的贡献金。
8. 除了退保现金价值(需扣除任何退保费用)，伊斯兰保险证书不会在提前终止证书时，给付任何来自PR的款项。
9. 若您需要更多有关家庭伊斯兰保险计划的资讯，请参阅我们任何一间分行备有的《家庭伊斯兰保险》资讯手册，或浏览 www.hlmtakaful.com.my。
10. Hong Leong MSIG Takaful Berhad 是一家伊斯兰保险营运公司，持有根据《2013年伊斯兰金融服务法令》发出的执照，并受马来西亚国家银行所管制。
11. 年度回酬请参阅利益说明。
12. 您所支付的贡献金将用于产品的储蓄和保障用途，例如死亡利益。若您正在寻找具有储蓄元素的金融产品，您不妨将本伊斯兰保险证书的年度回酬与其他投资选择的有效回酬做比较。

欲知详情，
请即刻联络我们亲切友善的HLM Takaful保险代理员！



发行机构：

Hong Leong Bank Berhad 193401000023 (97141-X)
Hong Leong Islamic Bank Berhad 200501009144 (686191-W)

Menara Hong Leong Bank
No. 6, Jalan Damanlela,
Bukit Damansara,
50490 Kuala Lumpur.
电话: 603-7626 8899
电邮: hlonline@hلب.hongleong.com.my

承保机构：

Hong Leong MSIG Takaful Berhad 200601018337 (738090-M)
Hong Leong MSIG Takaful Berhad 是马来西亚存款保险机构 (PIDM) 的成员。

欲知详情或有任何疑问，请联系：

总部

Level 5, Tower B, PJ City Development,
No. 15A, Jalan 219, Section 51A,
46100 Petaling Jaya,
Selangor, Malaysia.
电话: 03-7650 1800
电邮: ReachUs@takaful.hongleong.com.my

www.hlmtakaful.com.my
Hong Leong MSIG Takaful Berhad
hlmtakaful

This page is intentionally left blank.
Halaman ini sengaja dibiarkan kosong.
本页故意留白。

This page is intentionally left blank.
Halaman ini sengaja dibiarkan kosong.
本页故意留白。

HLM TAKAFUL LEGACY

Membantu Melindungi yang Tersayang –
Kini dan Masa Hadapan

助您保障挚爱亲人的现在与将来



HLM TAKAFUL LEGACY

Membantu Melindungi yang Tersayang –
Kini dan Masa Hadapan

HLM TAKAFUL LEGACY

助您保障挚爱亲人的现在与将来